# Prodent Italia

Via Pitagora, 9 – 20016 Pero (MI) Italy – www.prodentitalia.eu

أدوات القطع وإكسسواراتها C € 0546

> للاستخدام السن تعليمات الاستخدام

. أدوات القطع وإكسسواراتها أجهزة باضعة يمكن إعادة استخدامها، ويتم توفيرها دون تعقيم. جهاز مثقاب موجه كاونترسينك

FAST (جهاز يحمل العلامة 🕻 🕻 ) جهاز باضع يُستخدم لمرة واحدة، ويتم توفيره دون تعقيم. تُصنع أدوات القطع من الصلب الذي لا يُصدأ من الطراز الطبي، وصُنْعت سدادات الحفار من القنية تبوم درجة 5، وصُنْع منقاب موجه كاونترسينك FAST من راتنج الأسيتال. لكي تُستخدم تلك الأدوات بصورة صحيحة، من الضروري قراءة وتطبيق المعلومات المقدمة من Prodent ltalia في قسم "منظومات المستخدم". تتضمن هذه المعلومات :تعليمات الاستخدام" والبررتوكول السريري الجراحي المصالة والخاص بكل جهاز، بحسب الموضح في فقرة "تعليمات " أنناه. يمكن العثور على "معلومات المستخدم" على موقع شركة ...Prodent Italia S.r.l الإنكتروني، أو يمكن الحصول عليها بالاتصال المباشر بالمشركة.

يورد فيما لهي تعليمات خصصه بكل ادادًا على حدة، مما يدل على إمدائيه او ضرورة استخدام نلك الاداة مع الدسبوارات خاصه، بما يتوافق مع البر وتوكول المطابق. - خرامات الأمموجة، تستخدم مشارط دائرية في التقتية الجراحية اللاسداية قبل مرور مثقلب العظام، وتتصل بمقبض زاو وبسرعة دوران بطيئة (25 دورة في الدقيقة)، وفي إزالة الأنسجة اللثوية بهدف عمل ثقب يسمح بمرور المثقاب عدة مرات؛ ويمكن استخدامها أيضاً في عمل تقوب الإزالة براغي الفطاء دون فتح السديلة.

- -نَصُ النظر عِن حقيقة تعليم الذراع بالليزر "Prodent 3D"، فلا تُستخدم خرامات الأنسجة بقطر 4.3 ملم، و5.5 ملم
- ب سي سحر و المستخدمة المستخدمة على المستخدمة المستخدمة المستخدمة المستخدمة المستخدمة المستخدمة المستخدمة المستخ تصنع خرامات الأنسجة بقطر 4.3 ملم و5.5 ملم ثقويًا بقطر 3.3 ملم و4 ملم على التوالي؛ تشير علامة القطر الموضح على الجهاز إلى الإمعاد القصوى. قبل البدء في إزالة أنسجة الثلثة باستخدام خرامات الانسجة، تأكد من أن سمك الثلثة كاف
- (1 ملم على الآق)؛ قبل استخدام خرامات الأنسجة، احرص دومًا على فحص طرف القطع للتأكد من عدم تأكله. قد يؤرم استخدام أدوات يدوية للتأكد من إزالة النسج اللثوي بالكامل بعد مرور خرامات الأنسبة. يعد نزع برغى الغطاء، لإدخال البرغى العلاجي، احرص على فحصه للتأكد من أن أبعاد الثقب ملائمة بحيث تمنع انضغاط الأنسجة اللثوية.

مثقاب البضع القَسْري: يستخدم في عمل شئوق في القشرة. راجع بروتوكول CL008 الخاص بإنخل غرسات PRIME الخاص بزرع وCD07 الخاص بزرع غرسات CL007 ، وبروتوكول CL007 الخاص بزرع

رزع عربية (VWINNER) ويرونوفون VIDID المحصل بزرع عربية (CONOMET) ويرونوفون PROFFAST المحصل بزرع غربية (PROFFAST معلمة) ويرونوفون PROWINER ويمكن المتخدم في الوصول إلى العمق النهائي في موضع الزرع, ويمكن استخدامه مع سدادات الحفار أو بدونها، ويرفق بهذا المثقاب حلقة دائرية للتوصيل بتلك الأجهزة، راجع بروتوكول CLOD الخاص مع سدادات الحفار أو بدونها، ويرفق بهذا المثقاب حلقة دائرية للتوصيل بتلك الأجهزة، راجع بروتوكول CONOMET المدونوكول (CLO10 الخاص بزرع عربيست CONOMET) ويروتوكول المتحدد المت CL007 الخاص بزرع غرسات PROWIDE ويُروتوكول CL012 لإمغال **غُرسات** PROFAST. <mark>ملاحظة: يجبُّ ا</mark>لدخل سدادات الحفار الخاصة بمثقاب باليوت باستخدام الطرف الحاد، حتى يتم تثبيتها وإحكامها تمامًا، وتتم تعطية الحلقة الدائرية

بدخدس. مثقاب PRIME: يُستخدم بعد مثقاب بالمياوت، ويتوفر في قياس واحد لكل غرسة. يُستخدم للحصول على الشكل والحجم النهائيين لموضع الهرسة التهيئتها لتكون مناسبة للغرسة PRIME و CONOMET، قبل استخدام المثقاب المُحدد لإدخال الغرسة، ابدأ تدريجيًا لتكبير الموضع باستخدام مثاقيب ذات قطر أصغر من مجموعة الغرسة نفسها (ما عدا غرسات PRIME قطر 3.3 ملم)، مع مراعة العمق الذي تريد الوصول الميه. راجع بروتوكول CLOO8 الخاص بلدخل غرسات Prime، وبروتوكول 10.000 CLU10 الخاص بإنخال غرسات CONOMET). **حفارات العظام الأسطوانية**: تُستخدم بعد مثقاب بالماوت، وتتوفر في مقياس واحد لكل قطر عرسة. تُستخدم للح

مظارات العظام الأسطوانية، تُستخدم بعد مثقاب بالمرت، وتتوفر في مقاب راحد الكل نقطر غرسة. تُستخدم المحمرل على الشكل والحجرم النهائيين لموضع الله استخدام مثقاب (PROFAST) Twinner ولتكبير الموضع قبل استخدام مثقاب PROWIDE, وتوصي بالرجوح إلى البرتوكول الحراجي CL008 الخصر بابدخل غرسات Twinner السروري Thinner الخاص بابدخل غرسات PROWIDE, وللروتوكول السروري CL007 الخاص بابدخل غرسات PROFAST و PROFAST، ملاحظة: عند استخدام الحفاق المنطوب المستخدام المتقاب المساولة بسدادات الحفال الحاصة الحفاق الدائية الحفاق المتحدمة والتي يعبد المتحدة الحفاق المتحدة على المتقاب Albard المتحدة المتحدة المتحددة على المتقاب PROFAST و المتحدد والمتحدد حفارات العظام الأسطوانية عند إبدخل غرسات PROFAST والمتحدد المتحدد ال

ويروتوكول PROPID لمعرفة المزيد عن غرسات PROFAST. ويثوفر في قياس واحد لكل غرسة، ويستخدم في المخلال PROFAST. يستخدم بعد مقولات العظام الإسطوانية ويتوفر في قياس واحد لكل غرسة، ويستخدم في المخلوط على الشكل والقياس النهائيين لموضع الغرسة بالنسبة إلى غرسات Prowide قبل استخدام المثقاب الخاص بالغرسة، المتواجعة وعلى المتواجعة المحال على القياس النهائيين لموضع الغرسة بالمرتوع كول السريري CLOO7.

- مقارات كاونترمينك PRIME TWINNER: تُستخدم إذا لزم الأمر بعد حفارات العظام الأسطوانية، أو حفارات العظام القشرية، وتتوفر في قياس واحد لكل قطر غرسة Twinner في المنظم القشرية، وتتوفر في قياس واحد لكل قطر عرسة Twinner في المنظم المتطاب وتروكول المراجع المخاص بتحضير موضع الغرسة، وشتخدم في سد العظم وعمل موضع غرسة معياري لاحفال الغرسات. نقصح بالعظري في البروتوكول المراجع المخاصة المقالم القشرية COP-D2-D1 والمروتوكول المراجع الخواصة والمناسبة على المواجعة المؤلسات ويروكول المراجعة والمناسبة والمناسبة عرسة والمناسبة والمناسبة عرسة وتتوفر رؤوس البراغي لغرسات PROFAST. تتوفر رؤوس البراغي لغرسات Prowide عرسة وتتوفر رؤوس البراغي لغرسات Proprast. تتوفر رؤوس البراغي لغرسات Prowide عرسة وتتوفر رؤوس البراغي لغرسات Twinner وليمائل المناسبة عرسة المناسبة المناسبة المؤساء وليمائل العكس المناسبة المناسبة المناسبة المؤسلة المؤسلة المؤسلة المناسبة المناسبة المناسبة المغلي العكسي، أو يمكن الأخرى. يمكن استخدام جميع رؤوس البراغي لعربيا باستفاح الطفي العكسي، أو يمكن الأخرى. يمكن استخدام جميع رؤوس البراغي لويا عند توصيلها بمقتاح الربط أنواسية المخاصة العقب المخاصة المناسبة عربة المخاصة المغلسة المناسبة عربة المناسبة عربة المؤسلة المخاصة المناسبة عربة المؤساء والمكافئة المغلسة المناسبة عربة المؤساء المؤساء المكافؤسة على المؤساء وتعمل المؤساء والمكافئة المغلم المخاصة المؤساء وتعمل المؤساء والمكافؤسة على المغسبة، أو يمكن المؤساء والمكافؤسة عربة المؤساء المخاصة المؤساء وتمساء المؤساء المؤساء المؤساء المؤساء المؤساء المؤساء المؤساء المؤساء المخاصة المؤساء ال الأخرى. يمكن استخدام جميع رؤوس البراغي يدويًا عند توصيلها بمفتاح الربط الرقمي، أو بالمفتاح الحلفي العكسي، أو يمكن توصيلها اليّا بالزاوية العكسية باستخدام وصلة الزاوية العكسية.

يه الو بدروني و المستقب والمستقبل والمدن ليستخدم مع موجه كارنترسينك FAST بعد إدخل الغرسات؛ ويُستخدم كاونترسينك FAST بدر يترفر في قياس واحدن ليستخدم مع موجه كارنترسينك FAST بعد إدخل الغرسات؛ ويُستخدم ل على المكان المناسب لإدخل قواعد الزاوية Fast في العظم القشري. راجع بروتوكول CLO08 الخاص بالغرسات مثقاب كاونترسيا ستسون على استساب وتدويركل CL010 الخاص بغرسات Conomed والبروتركول CL010 بلخاص بالمغرسات Frime والبروتركول CL010 الخاص بالمغرسات Frime والبروتركول CL010 بلخاص بالمغرسات Froshape والمرحقة، مثقاب موجه كارنترسيك FAST خصص للاستخدام مرة واحدة، ملاحظة، في جراحة زراعة PRODENT 3D PRODENT 3D بالمخطق بعب رما استخدام بمنع المثقاب موصولة الأزاوية العكسية، والا يزيد عزم الورزان عن 800 دورة في الدقيقة, ونوصي بضبط موتور الزاوية العكسية على ما لا يزيد عن 45 نيوتن سنتيمتر ومتابعة الحفر بحذر.

الشعية. وتوضى تصبيه مزور الراوية المختلية على ما لا يولي على 40 يولي المسليمار ومثبية الحفر بحثر.

ملاحظة: يجب استخدام أدوات القطع درماً تحت تتريد غزير من محلول الحري مقطة.

مدادات الحظار: يمكن استخدامها قفط عند توصيلها بالمنقاب الخاص بها. يمكن تمييز أنواع سدادات الحفر PROWIDE من خلال لونها (راجع بروتوكول CL007)، ويمكن تمييز أنواع سدادات الحفار Prime وPROFAST من خلال علامتها وراجع بروتوكولات 20,000 وCL001). ونوصي باستخدام تلك السدادات لإدراك العمق الذي حققه الشقاب جلويقة أفضل. وعند الوصول إلى العمق المطلوب، ستستقر تلك السدادات على العظام لعدم الإقراط في الحفر.

3. اختدا الأدادات عمقة المصنف.

المثقاب بطريقة أقضل. وعند الوصول إلى العمق المطلوب، متستقر تلك المسادات على العظام لعدم الإفراط في الحفر. 

3- اختيار الادوات وعقق الموضع المستخدمة بحسب ما يناسب الغرسات التي سيتم إنخالها وقياسها. وتوجد علامات على أدوات القطع ليسما خام المبنية على أدوات القطع ليسما أن القطع المستخدمة بحسب ما يناسب الغرسات التي سيتم إنخالها وقياسها. وتوجد على خلامات الفطيه المنطقية الخاصة بسلسلة غرسات المحالم المثاقية الخاصة بالمستخدمة لوصيت التنتمي إليها. وتعدد على خرامات الأنسجة علامة "Prodent 3D" ونطاح علامات و Prodent 3D" وحداث على المنطقية المنطقية المنطقية المنطقية المنطقية على منطقية المنطقية المنطقية المنطقية المنطقية المنطقية المنطقية المنطقية على Prowind و Conomet على مناقب المنظمة المنطقية على المنطق المنطقية ويجب إلى المعق الصحيح بالحفر حتى مقياس المنطقية على المنطقية على المنطقية ويجب إلى المعق الصحيح بالحفر حتى مقياس المنطقية على المنطق عدى المنطقية على المنطق المنطقية على المنطق المنطقية على المنطق على المنطق المنطقية على المنطق المنطقية على المنطق المنطقية على المنطق المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطق المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقية المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقة على المنطقة المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقة المنطقية على المنطقة المنطقة المنطقية على المنطقة المنطقة على المنطقة ال

يجب إدخل مثقاب العظم القشري في العظم حتى طرف ذراع القطع. ويجب توصيل مثقاب كاوننر سينك FAST بلغر سة بواسطة مثقاب موجه كاوننر سينك FAST الخاص بذلك، ودون الإدخال بالقوة.

ملاحظة: إذا استخدمت سدادات الحفارات بعد توصيلها بالمثقاب الخاص بها، فاحرص دومًا على فحص تراص الوجه السفلي باستخدام مُقياس العمق الموافق الرتفاع الجهاز المُراد زرعه.

### 4- موانع الاستعمال

به موسع المسلس المتعلق الله في تحضير موضع زرع أجهزة الفرسات المخصصة أتلك الأنوات. وتوجد موانع الاستعمل المتعلقة بأجيزة Prodent Italia في قسم "معلومات للمستخدم" الموافق. ولا ينصح باستخدام رؤوس البراغي والمذهب الخاصة بالمظم القشري إذا كان العظم من نوع ID3 أو D4. 5- الأثار الجانبية والمضاعفات

- الاثار الجانبية والمضاعفات قد يعقى المرضى بعد الجراحة الفعرية من بعض الآثار الجانبية المؤقدة، مثل الآلم، والانتهاب، والتورم الدموي، ومشكلات في الكلام، والتهابات في الأنسجة الرخوة. وتضم الأخطار طويلة المدى التي ترتبط بعمليات غرس الحشوات، إعادة امتصاص المظالم، وعدم نجاح عملية الانصاح، والوثمة، والآثار المزمنة، والانشقاق. يرتبط نجاح عمليات غرس الحشوات أو إعادة إنتام المظالم الموجهة، طريبة المؤلف المؤلف المؤلف المؤلف المؤلف المؤلفة المؤلفة، مثل تصنير موضع الزرع. ويعد الاستخدام المضيح والواعى الأفوات الجراحية واكمسور الرتها من العوامل العاسمة في خفض خفاط فشل عمليات زرح المشوات أو إنتاج المضاح الموجهة، هذا بالإضافة إلى خفض حدة الاثار الجانبية المؤلفة. وعلى الممار سين الإبلاغ عن حالات فشل الملاح إلى شركة Prodent Italia S L !

### .Prodent Italia S.r.I 6- التغليف والتعقيم

تُقدم جميع الآدوات بدون تعقيم وفي عبوات مفردة، وتوضيع داخل عبوة بلاستيكية محكمة داخل عبوة ثانوية, ويوجد على العبوة الثانوية أصمق تعريف بالمنتج. لا توجد عبوة مناسبة للتعقيم. ينبغي قبل تعقيم الأدوات أن يتم إخراج الأدوات من الغلاف وتنظيفها، بحسب ما هو محدد في الفقرة الثالية.

7- التنظيف والتخيم والتخرين يمكن إعادة استخدام جميع الأجيزة، ما عدا مثقاب كارنترسينك FAST. ولكن يجب تنظيفها قبل الاستخدام مباشرة، بطريقة صحيحة، وتحت إشراف الممارس (تنصح شركة Prodent Italia بالانتزام بالمواصفة 17665 UNI EN ISO الماسة الماسة الكال الماسة الكال المواصفة الكال الكال المواصفة الكال المواصفة الكال المواصفة الكال الكال المواصفة الكال الكال المواصفة الكال بوضع إجراءات التحقق والتحمل عن عمليه التعقيم بالبحار، وطللت المواصمة VNI EN T30b0 الخاصمة بتحديد اساليب احتبار أدوات التعقيم بالبحرة أن يوضع إجراءات التعقيم بالمستقدة حروات التعقيم التعقيم التعقيم التعقيم التعقيم المستقدام استخدام المنطقات المتعلقية بالاهتزازات في المتعقدام المنطقات المنطق لمَّدة خمسٌ دقائق، وذلك باستخدام الأجهزة من إنتاجها.

- لا تستخدم اللُّجهزة إلا بعد قراءة "معلومات المستخدم" الحديثة بعناية.

- ـ لا تستخدم الأجهزة الإ بعد قراءة "معلومات المستخدم" الحديثة بعلاية.
  ـ لا تستخدم الأجهزة الإ بعد قراءة "معلومات المستخدم".
  ـ بيس اسمتخدام جميع أجهزة القطع واكسسور التها في عالجات الاسلنل الجراحية فقطد وعلى يد المختصين في طب الاسنان الذين مع على دراية تلمة بالجوانب النظرية والعملية في الإجراءات الجراحية، وعلى مسؤوليتهم.
  ـ عند التخطيط للعلام، ويتحمل الممارس مصوولية المغيرة المغيرة م. ونوع وقبل الجهزة القطع.
  ـ عند وضع المقدلة العلاجية، يكون الممارس مصوولية المغيرة المغيرة المجهز الشارعة، ونوع وقبل الجهزة القطع.
  ـ يجب استخدام أدوات القطع حصرًا مع الاكمسورات الجراحية المحددة في البروتوكول الخاص بكل جهاز.
  ـ يجب استخدام أدوات القطع حصرًا مع الاكمسورات الجهزة للأعراض المحددة أنها البرقاء الما ورد من معلومات في قسم يتمحل المعارس مسؤولية التأكد من صلاحية ومناسبة الإخيرة الأعراض المحددة أنها رفقا أما ورد من معلومات في قسم "معلومات المعلوب من الأجهزة الأعراض المحددة أنها وقائل الديك شك في سلامة الأدوات، "معلومات المعلوب من الأجهزة الخطائل المستخدم". فلا يقتل شي على المحدود المعلوب من الأجهزة المعلوب من الأجهزة الأعراض المعلوب على المعلوب على المغيرة المعلوب من الأجهزة الخطائم المعلوب المعلوب المعلوب المعلوب المعلوب المعلوب على المغيرة المعلوب المعلوب المعلوب على المغيرة المعلوب على المغيرة المعلوب على المغيرة المعلوب على الغيرا المعلوب على المغيرة المعلوب المعلوب المعلوب المعلوب المعلوب على المغيرة المعلوب المعلوب على المغيرة المعلوب المعلوب على المغيرة المعروب على المغيرة المعلوب على المغيرة المعلوب على المغيرة المعروب على المغيرة المعروب على المغيرة المعروب على المغيرة المعروب على المعروب على المغيرة المغيرة المغيرة المعروب على المعروب المعروب على المعروب على المعروب على المعروب على المعروب على المعروب على المعروب
- دهسب من سرد Frouerin Indust. لضمان الحصول على افضل أداء من أدوات القطع، نوصي باستخدام كل منها فيما لا يزيد عن 25 مرة. ينبغي التزام أقصى درجات الحذر في أثناء مرحلتي الغسيل والتعقيم، واللتين بجب تنفيذهما وفق طريقة صحيحة، وتحت إشراف
- الممارس. لا تُعد أبدًا استخدام مثقلب موجه كاونترسينك FAST ، فقد تؤدي إعادة استخدامه إلى حدوث عدوى، والتهاب، وثلف المثقاب،
  - و حدم صحت جيد. لا تستخدم الأدوات أبدًا في حالة تلف العلامات.
- مستخدم ودوات بيد على مستخدمات المسلومة مزودة بطقات دائرية مناسبة وغير تلفة. ولا تستخدم أبدًا المثقاب المشتمل على حلقات دائرية تلفة، أو إذا كلنت الحلقة الدائرية غير مرجودة. تأكد قبل استخدام المثلقب من أنها متصلة بالزاوية العكسية بشكل صحيح. ينبغي عند استخدام المثلقب الا تزيد السرعة عن 300 دورة في النقيقة، والعزم عن 45 نيوتن سنتيمتر.
- و مراسب (مسعد) . عند استمال استفاف مع سدادات الحفار ، انتبه إلى رموز الألوان والعلامات لتجنب الأخطاء أو الإقران الخاطئ. وتأكد، قبل الاستخدام وفي اثنائه، من أن المذاقب وسدادات الحفار الخاصة به متصلة اتصالاً كاملاً وصحيحًا. جهت بعد تارل جميع الأجهزة بعنياً خاصة، لتجنب أي تلف عرضي يمكن أن يهدد نتلج العلاج. في أثناء العراحة، ينبغي تناول جميع الأجهزة في بيئة معقمة مع ارتداء قفاز ات معقمة. لأدوات القطع أطراف قاطعة حادة، يمكن أن تلحق الضرر بالمستخدم.
- يجب عند التخلص من ثالث الأجيزة، أن يتم التعالم معها يومصفها نفايات طبية. ومن ثم، ينبغي التخلص من الجهاز بعد التنظيف الدوري، وبطريقة منصبطة ووفقًا للوانح المطبقة، حيثما يكون ذلك ضروريًا. تقبل شركة ...Prodent Italia S.r.l لأجيزة المرتجعة فقط إذا كانت في عبواتها الأصلية السليمة، وفي خلال الفترة المذكورة

### مفتاح الرموز الموجودة على الملصق: رمز الدفعة

LOT

REF

تنبيه: هناك بعض التحذيرات التي تتعلق بالجهاز غير مذكورة على الملصق، ولكنها مذكورة في قسم

راجع قسم "تعليمات الاستخدام" الموجود داخل العبوة []i]



لا تستخدم الجهاز إذا كانت العبوة تالفة.



مُنع حسب اللائحة 42/93/مجلس الجماعة الأوروبية والتعديلات التالية.

لا تُعد استخدام الجهاز، فهو مخصص للاستخدام لمرة واحدة مع مريض واحد فقط. وقد تؤدي إعادة الاستعمال إلى حدوث أخطار حقيقية نتيجة انتقال العدوى و/أو عدم قيام الجهاز بوظيفته جيدًا.

الرموز المبينة في مفتاح الرموز هُذَا موجّودة فقط على مُلصقُ المنتج وغلافُ الْعَبُودَ، إن ۖ وَجد. ۗ

### CUTTING INSTRUMENTS AND RELATIVE ACCESSORIES C 6 0546 For dental use

### INSTRUCTIONS FOR USE

### GENERAL INFORMATION

re reusable invasive devices, supplied non-sterile. The Guide

for FAST Countersink Bur ( device) is an invasive, single-use device, supplied non-sterile. The cutting instruments are made of surgical grade stainless steel, the drill stops are made of grade 5 titanium, and the Guide for the FAST Countersink bur is made in acetal resin. In order to use the devices correctly, it is necessary to carefully read and apply the Information for the User provided by Prodent Italia. This information includes these Instructions for Use and the relevant clinical/surgical protocol for each device, as indicated in the INDICATIONS paragraph below. The Information for the User can be found in the company website or by contacting Prodent Italia S.r.l.

### INDICATIONS

2. INDICATIONS
The cutting instruments are used to prepare the bone tissue in the receptor site for the Prodent Italia implant, and are available in versions specifically dedicated to one implant system or range, or common to various implant ranges. Each cutting instrument must be used following the procedure for preparing the implant site described in the corresponding Clinical/Surgical Protocol. Specific instructions for each instrument are given below, indicating the possibility of or the need for using it in conjunction with specific accessories and giving reference to the corresponding Protocol.
- Tissue punches: circular scalpels to be used in the flapless surgical technique before the passage of bone burs, connected at contra-angle and at low rotation speed (25 mm) to remove.

passage of bone burs, connected at contra-angle and at low rotation speed (25 rpm), to remove gingival tissue, creating holes meant for the successive passages of burs; Can also be used to create holes for the removal of cover screws without opening the flap.

- N.B.:

  Despite the fact that the shaft is laser-marked "Prodent 3D", the tissue punches Ø 4.3 and Ø
- 5.5 are NOT intended for Guided Implant surgery.

  The Ø 4.3 and Ø 5.5 tissue punches create a hole with diameter 3.3 and 4 mm, respectively; the diameter marked on the device refers to its maximum dimension; Before proceeding with removal of the gingival tissue by means of tissue punches check to make sure the gum thickness is adequate (at least 1 mm); Before using the tissue punches, always check the wear of the cutting edge; For complete removal of the gingival tissue after the passage of the tissue punches, it may
- be necessary to use manual instruments;

- be necessary to use manual instruments;

  After removing the cover screw, to insert the healing screw, check to make sure the dimensions of the hole are such as to prevent compression of the gingival tissues.

  Corticotomy bur: used to make incisions in the cortex. See Protocols CL008 for inserting PROWIDE and TWINNER implants, CL010 for inserting CONOMET implants, CL007 for inserting PROWIDE implants and CL012 for inserting PROFAST implants.

  Pilot bur: used after the corticotomy bur; used to reach the final depth of the receptor site. It can be used with or without the corresponding drill stops and it has an O-ring for connecting to those devices. See protocols CL008 for inserting PROWIDE implants and CL012 for inserting PROFAST implants. N.B.: The drill stops for pilot bur must be inserted by the sharp end until they are fully tightened and the O-rings have been completely covered.

  PRIME burs: used after the pilot bur; available in one version for each implant. They are used to obtain the final shape and size of the implant site, making it suitable for fitting the PRIME and CONOMET implants. Before using the specific bur for the implant to insert, proceed to gradually vallarge the site using smaller diameter burs from the same implant range (except for the PRIME 43.3 ones), paying attention to the depth you need to reach. See protocols CL008 for inserting
- Ø3.3 ones), paying attention to the depth you need to reach. See protocols CL008 for inserting PRIME implants, CL010 for inserting CONOMET implants.
  Cylindrical bone drills: used after the pilot bur; available in a single variant for each implant diameter. They are used to obtain the final shape and size of the implant site for the TWINNER. diameter. They are used to obtain the final shape and size of the implant site for the IVWINNER and PROFAST implants and for enlarging the site before using the PROWIDE Burs. We recommend consulting surgical protocol CL008 for inserting TWINNER implants, clinical protocol CL007 for inserting PROWIDE implants and clinical protocol CL012 for inserting PROFAST implants. N.B.: when used for PROWIDE implants, the cylindrical bone drills may be connected to specific drill stops, which must be inserted by the sharp all the way down to totally cover the
- to specific drill stops, which must be inserted by the sharp all the way down to totally cover the O-rings present on the bur.

  Burs for compact bone: to be used after the Cylindrical Bone Drills in case of insertion of TWINNER implants and PROFAST implants in D1-D2 compact bone; these are available in a single variant for each implant diameter. Make it possible to adapt to the surgical site to avoid excessive torques during insertion, keeping it ideal for housing the implants. Ref. CL008 for TWINNER implants and CL012 for PROFAST implants.

  PROWIDE Burs: used after passage of the Cylindrical Bone Drills; Available in one version for each implant. used to obtain the final shape and size of the implant site for the PROWIDE.
- implants. Before using the specific bur for the implant, proceed to gradually enlarge the site as instructed in Clinical protocol CL007

  PRIME TWINNER Countersink drills: to be used after the Cylindrical Bone Drills or, where
- PRIME TWINNER Countersink drills: to be used after the Cylindrical Bone Drills or, where required, the Burs for compact bone; used to obtain the exact size of the TWINNER implant neck in the cortical bone; available in a single version for each implant diameter. Ref. CL008. Screw taps: can be used only after the last bur as required by the surgical protocol of preparation of the implant site; used to tap the bone and create a calibrated implant site for inserting the implants. We recommend tapping in case of D1-D2 compact bone and as required by the surgical protocols; we recommend using the specific surgical protocol CL008 when inserting PRIME and TWINNER implants, protocol CL007 when inserting PROWIDE implants and CL012 clinical protocol when inserting PROFAST implants. The screw taps for TWINNER implants, for PROFAST implants and for PROWIDE implants are available in a single variant for each implant diameter. The screw taps for PRIME and CONOMET implants are available in 2 variants for each implant diameter, one exclusively for size 8.5 and one for all the other sizes. All screw taps can be used manually connected to the Digital Wrench or to the Reverse Ratchet, or mechanically connected to the contra-angle using the contra-angle or to the Reverse Ratchet, or mechanically connected to the contra-angle using the contra-angle
- FAST Countersink Bur: available as a single variant; used in combination with the specific Guide for the FAST Countersink Bur. available as a single variant, used in combination with the specific Guide for the FAST Countersink Bur once the implants have been inserted; used to obtain the seat suitable for inserting the FAST angled bases in the cortical bone. See protocol CL008 for PRIME and TWINNER implants, CL010 for CONOMET implants and CL011 for PROSHAPE implants. N.B; the Guide for the FAST Countersink Bur is SINGLE-USE. N.B; in PRODENT 3D Guided Implant surgery, use the FAST countersink bur ONLY AFTER removing the guide and with the flar open. with the flap open

N.B: all burs must ALWAYS be used connected to the contra-angle, NEVER exceeding 800 rpm. We recommend setting the contra-angle motor to a torque no greater than 45 Ncm and proceeding to drill with caution.

N.B: all cutting instruments must ALWAYS be used under an abundant irrigation of sterile saline

solution.

The drill stops may only be used connected to their specific burs; The PROWIDE drill stop variants can be recognised by their colour (ref. protocol CL007); The PRIME, TWINNER and PROFAST drill stop variants can be recognised by their markings (see protocol CL008, CL010 and CL012). We recommend using them to get a better perception of the depth reached by the bur. On reaching the required depth, they rest on the bone preventing further drilling.

3. CHOICE OF INSTRUMENT AND OF DEPTH OF SITE

3. CHOICÉ OF INSTRUMENT AND OF DEPTH OF SITE

Select the cutting instruments to use according to the implants to be inserted and their size. The
cutting instruments have markings to facilitate identification.

All cutting instruments, except for the corticotomy bur, have maximum hole diameter markings. The
burs specific to the FAST implant line are marked with the name of the system/range they belong
to. The tissue punches have "Prodent 3D" marking. The burs for PROWIDE implants, the PRIME
TWINNER Countersink drills and the Burs for compact bone have item code markings. The cutting
instruments for PRIME, TWINNER and CONOMET implants have distinctive coloured elements in
accordance with the colour coding of the implants to be used (with the exception of the burs for
compact bone). All the PRIME Burs and the Screw Taps for the size 8.5 PRIME implants have
markings indicating the height of the implants to be used.

All cutting instruments, except for the tissue punches, the Corticotomy Bur and the FAST
Countersink bur, have one or more laser marked depth notches for immediate visual identification
of the depth reached. The correct depth is reached by drilling up to the notch, which identifies the

of the depth reached. The correct depth is reached by drilling up to the notch, which identifies the height of the device to implant, as indicated in the specific protocol. The tissue punches must be inserted in the mucosa until they make contact with the bone crest, without forcing the cut further.

The Corticotomy Bur must be inserted in the bone up to the end of the cutting edge. The FAST Countersink Bur must be connected to the implant by the specific Guide for FAST Countersink Bur and used without forcing insertion.

alignment of their lower face with the depth notch corresponding to the height of the device to implant.

### CONTRAINDICATIONS

Use the cutting instruments ONLY for preparing the receptor site for the implant devices they are specifically designed for. The contraindications concerning Prodent Italia implantable devices are listed in the corresponding information for the User. The use of screw taps and Burs for compact bone is not recommended in case of bone type D3 or D4.

5. SIDE EFFECTS AND COMPLICATIONS

After oral surgery, patients may experience temporary side effects such as pain, swelling, haematomas, speech problems, and inflammations of the soft tissues. The long-term risks that can be associated to implant-restoration or guided bone regeneration include bone reabsorption, failure of integration, oedema, chronic pain and dehiscence. The success of implant-restoration or guided bonne regeneration treatment is closely related to the correctness of all the phases involved, including the preparation of the receptor site. Correct and careful use of surgical instruments and accessories is a key factor for reducing the risks of implant-restoration or guided bone regeneration treatment failure, in addition to reducing the seventry of temporary side effects. Practitioners are asked to report any cases of failure to Prodent Italia S.r.I.

6. PACKAGING AND STERILITY

All devices are provided NON-STERILE and individually packed, inserted in a plastic container

packaging. No packaging is suitable for sterilisation. Before sterilising the devices, remove them from the packaging and clean them, as indicated in the following paragraph.

### CLEANING. STERILISATION AND STORAGE

All devices are reusable, except for the FAST Countersink Bur Guide. Immediately before use, they MUST be cleaned and sterilised, using a validated method and under the practitioner's responsibility (Prodent Italia recommends compliance with standard UNI EN ISO 17665 for the development of validation and routine control of the steam sterilisation process, and with standard UNI EN 13060 for determining the testing methods for steam sterilising equipment and for defining the sterilisation cycles to be used). Immediately after use, the devices MUST be cleaned to remove all types of residue, using plastic brushes with stiff, non-metal bristles. We recommend washing in all types of residue, using plastic brushes with stift, non-metal bristles. We recommend washing in an ultrasonic bath using appropriate detergents, avoiding using hydrogen peroxide, oxiding acids (such as oxalic, sulphuric and nitric acids) and high concentrations of chlorine, which can damage the devices. After cleaning each device, replace it in its specific housing in the set. Prodent Italia S.r.l. provides further information on the washing and sterilising processes in the "Important recommendations for the cleaning and sterilisation of devices" section of each cutting instrument's relevant protocol. Prodent Italia S.r.l. has tested the efficacy, on devices of its own manufacture, of the sterilisation process in a saturated steam autoclave at 134°C for 5 minutes.

## WARNINGS

- Use the devices, ONLY after carefully reading the updated Information for the User.

  The name on the device label alone may not be sufficient for identifying its intended use: see Information for the User.
- All the cutting devices and related accessories MUST ONLY be used for dental surgical treatment
- by qualified dental practitioners who are fully knowledgeable with the theoretical and practical aspects of surgical procedures and under their own responsibility.

  When planning the treatment, the practitioner is responsible for selecting the implantable device

- When planning the treatment, the practitioner is responsible for selecting the implantable device and the type and size of the cutting instruments.

  The cutting instruments MUST be used EXCLUSIVELY with the surgical accessories indicated in the specific protocol for each one.

  ALWAYS check that the packaging is undamaged before using the device the first time. DO NOT use cutting instruments if their packaging is visibly damaged.

  Before each use, ALWAYS check if the device is undamaged and whether it is worn. NEVER USE cutting instruments if they show signs of damage or wear.

  The practitioner is responsible for verifying the serviceability and suitability of the devices for their envisaged purpose according to the Information for the User. Worn cutting instruments do not guarantee the required performance. If in doubt as to the integrity of the devices, request a check by Prodent Italia.
- by Prodent Italia.

  To guarantee cutting instruments performance, we recommend using each less than 25 times. Take the greatest care during the washing and sterilisation phases, which MUST be performed using a validated method by and under the responsibility of the practitioner.

  NEVER reuse the Guide for FAST Countersink bur. Reuse may lead to the risk of infection, contamination, damage and loss of functionality.

  NEVER use devices with deteriorated markings.

  ALWAYS check that burs that require them, are equipped with undamaged and correctly fitted O-rings. NEVER USE burs with damaged or absent O-rings.

  Before using the burs make sure they are correctly connected to the contra-angle.

  NEVER exceed 800 rpm and 45 Ncm when using the burs.

  NEVER exceed 25 rpm and 45 Ncm during mechanical use of screw taps and while using the tissue punches.

- When using burs with drill stops, pay attention to the colour coding and markings to prevent errors or mistaken couplings. Check that the burs and that their dedicated drill stops are completely and correctly connected both before and during use.

  All devices should be handled with special care, to avoid accidental damage that could jeopardise
- the results of treatment.

- the results of treatment.

  During surgery, handle all devices in aseptic conditions and wearing sterile gloves.

  Cutting instruments have sharp cutting edges with consequent risk of injury to the user.

  The device MUST be handled as hospital waste in the event of disposal. The device should therefore only be disposed of after regular cleaning, in a controlled manner and according to applicable legislation, whenever necessary.

  Prodent Italia S.r.I. ORLY accepts returned devices in their undamaged original packaging and within the contractual terms provided.
- Prodent Italia S.r.l. declines all responsibility for failure to comply with the updates to the Information for the User
- Prodent Italia S.r.l. furthermore declines all express or implicit liability in relation to direct, indirect or any other type of damage which may be connected to or arise from any evaluation or professional practice error, made during the use of the various products manufactured by Prodent Italia. The use of dental implants, all surgical treatments and prosthetic restorations must always be made under the practitioner's control, who therefore assumes full liability thereof. The user of Prodent Italia's items is solely responsible for evaluating whether a product is suitable or not for each individual patient and clinical case.

KEY for the symbols present on the label:



Batch code



Catalogue number.



Caution! The device is associated with warnings not indicated on the label and that are described in the Instructions for Use.



Consult the Instructions for Use inside the pack DO NOT use if the package is damaged



Manufacturer pursuant to 93/42/EEC and subsequent amendments



DO NOT reuse! The device is SINGLE-USE and intended to be used once and on one patient only. Reuse could cause serious risks of cross-infection and/or loss of functionality

The symbols indicated in the key are only present on the product's label and packaging